

# គ្រឿងប្រើប្រាស់ដែលមានប្រសិទ្ធិភាពដែលឥត គិតថ្លៃដើម្បីបន្ទាបតម្លៃអគ្គិសនីរបស់លោកអ្នក។

ជួយកាត់បន្ថយការចំណាយលើថ្លៃថាមពល  
របស់អ្នកឲ្យទាបជាង ដោយប្តូរទឹកកក  
ប្រព័ន្ធធ្វើឲ្យគ្រជាក់ ការបំភ្លឺភ្លើង  
ដោយប្រើម៉ូដែលដែល មានប្រសិទ្ធ  
ផលថាមពលកាន់តែច្រើន តាមរយៈ  
កម្មវិធីជំនួយក្នុងការសន្សំថាមពល  
(Energy Savings  
Assistance Program)។



គ្រឿងប្រើប្រាស់និងសេវាទាំងឡាយដែលមានសម្រាប់លោកអ្នក។

## ប្រព័ន្ធយ៉ាស៊ីនត្រជាក់

បើផ្ទះរបស់លោកអ្នកមានម៉ាស៊ីនត្រជាក់មួយលោកអ្នកអាចទទួលបានរបស់មួយនៃរបស់តទៅនេះ៖

- ម៉ាស៊ីនត្រជាក់មជ្ឈមណ្ឌលឬម៉ាស៊ីនត្រជាក់បន្ទប់មួយដែលមានប្រសិទ្ធភាពថាមពលមកជំនួសឬ
- ម៉ាស៊ីនឃូលប្រើទឹកមួយដែលមានប្រសិទ្ធភាពថាមពល (ហៅម៉្យាងទៀតថា“ស្វែមយូលើ”)

កត់សំគាល់៖ សេវាទាំងនេះអាចពុំមាននៅគ្រប់តំបន់ទេ។

## ការដាក់ជំនួសទូទឹកកក

ទូទឹកកកដែលមានចាស់អាចប្រើចុះលុយច្រើន។ ទូទឹកកកគំរូគុណភាព ENERGY STAR® មួយដោយឥតគិតថ្លៃអាចត្រូវបានផ្តល់ជូនលោកអ្នកជំនួសទូទឹកកកដែលមានប្រសិទ្ធភាពតិច។ ក្រៅពីនេះយើងខ្ញុំថែមទាំងយកទូទឹកកកចាស់ចេញតាមរបៀបត្រឹមត្រូវនិងកែច្នៃឡើងវិញ ដោយឥតគិតថ្លៃ។

កត់សំគាល់៖ ទូទឹកកកទាំងអស់ដែលយកមកជំនួសគឺត្រូវមានខ្នាតជា ENERGY STAR® ។ ដែលគ្មានភិនភាពបន្ថែមដូចជាម៉ាស៊ីនធ្វើទឹកកក។ ទំហំនៃទូទឹកកកដែលយកមក ជំនួសគឺអាស្រ័យលើទំហំនៃទូចាស់។

## ផ្ទាំងដោតភ្លើងដែលឆ្លាត

ទូទស្សន៍ឌីជីថល/ប្រព័ន្ធមហាស្រពក្នុងផ្ទះកុំព្យូទ័រម៉ាស៊ីនបោះពុម្ពនិងម៉ាស៊ីនលេងល្បែង គ្រាន់តែដាច់បរណ៍អេឡិចត្រូនិចមួយចំនួនដែលប្រើអគ្គិសនីទោះបីនៅពេលលោកអ្នក គិតថាបានបិទរហើយក៏ដោយ។ យើងខ្ញុំនឹងផ្តល់ជូននូវផ្ទាំងដោតភ្លើងដែលឆ្លាតមួយដោយ ឥតគិតថ្លៃដើម្បីកាត់បន្ថយការប្រើភ្លើងដោយឆ្លាចភ្លើងកុំឲ្យចូលទៅក្នុងគ្រឿងឧបករណ៍ របស់លោកអ្នកដែលនៅក្នុងម៉ូដត្រៀមចាំ។

## ការដាក់ជំនួសម៉ាស៊ីនបូមអាងទឹក

បើផ្ទះរបស់អ្នកជាគេហដ្ឋានគ្រួសារមួយដែលអាងហែលទឹកនៅក្នុងដី លោកអ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួលបានម៉ាស៊ីនបូមអាងហែលទឹកមួយមក ជំនួសដោយឥតគិតថ្លៃដែលដើរដោយមានប្រសិទ្ធភាពច្រើនជាង។

## កម្មវិធីជំនួយសន្សំថាមពល - ងាយដូច 1-2-3

### 1. គុណសម្បត្តិនិងការប៉ាន់ប្រមាណ

ដើម្បីមានសិទ្ធិទទួលបានលោកអ្នកត្រូវឆ្លើយតបគ្រប់តាមសេចក្តីណែនាំនៃ ប្រាក់ចំណូលប្រចាំក្រុមគ្រួសារ។ ក្រោយពីមានគុណសម្បត្តិអ្នកម៉ៅការម្នាក់ នឹងមកដើរពិនិត្យក្នុងផ្ទះរបស់លោកអ្នកដើម្បីធ្វើការប្រមាណអំពីការដាក់ គ្រឿងប្រើប្រាស់ឬសេវាមួយឬច្រើន។

### 2. ការប្រគល់សេវា

ការដំឡើងនិងសេវាកម្មផ្សេងៗដូចជាការការពារធាតុអាកាសត្រូវបានធ្វើ ឡើងដោយទីភ្នាក់ងារសេវាសហគមន៍និងអ្នកម៉ៅការដែលបានទទួលនូវការ អនុម័ត។

### 3. ការត្រួតពិនិត្យ

ការត្រួតពិនិត្យមួយអាចនឹងត្រូវបានធ្វើឡើងដើម្បីឲ្យដឹងច្បាស់ថាលោក អ្នកពេញចិត្តនឹងរបស់ថ្មីនិងដើម្បីបញ្ជាក់ថាគ្រឿងប្រើប្រាស់ដែលបានដាក់ និងសេវាទាំងឡាយដំណើរការបានត្រឹមត្រូវ។

## សេវាការពារធាតុអាកាស

ផ្ទះណាដែលមានម៉ាស៊ីនកម្តៅប្រើអគ្គិសនីអាចទទួលបានសេវាការពារធាតុអាកាស ដើម្បីជួយរក្សាផ្ទះរបស់លោកអ្នកឲ្យមានកម្តៅនៅរដូវរងារនិងត្រជាក់នៅរដូវក្តៅ។

កត់សំគាល់៖ បើផ្ទះរបស់លោកអ្នកប្រើឧស្ម័នធម្មជាតិដើម្បីកម្តៅលោកអ្នកគួរ ទាក់ទងនឹងអ្នកផ្តល់សេវាឧស្ម័នប្រចាំតំបន់ដើម្បីសុំសេវាការពារធាតុអាកាស។

## ការបំភ្លឺភ្លើង

ការបំភ្លឺភ្លើងនិងអំពូលភ្លើងដែលមានប្រសិទ្ធផលថាមពលអាចជួយសន្សំថាម ពលនិងសន្សំសំចៃប្រាក់ឲ្យអ្នក។

- **អំពូលពងមាន់ប្រភេទ LED (Light Emitting Diode[LED])** អាចនឹងត្រូវបានគេផ្តល់ឲ្យពីព្រោះវាស៊ីថាមពលតិចជាងអំពូលធម្មតាដែល បញ្ចេញពន្លឺដោយសារកម្តៅហើយប្រើផែនដុលបានយូរជាងទៀតផង។
- **ការប្តូរជំនួសគ្រឿងបរិក្ខារក្រៅផ្ទះនានាដែលភ្ជាប់ជាអចិន្ត្រៃយ៍នៅនឹង អាគារ**ក៏អាចនឹងត្រូវបានផ្តល់ឲ្យដែរ។
- **ចង្អៀងបំភ្លឺមានដើងបញ្ជូរដែលប្រើអំពូល LED ដែលមានប្រសិទ្ធផលថាមពល** អាចនឹងត្រូវបានគេផ្តល់ឲ្យដើម្បីប្តូរជំនួសម៉ូដែលនានាដែលកំពុងតែប្រើ ដែលប្រើអំពូលហាឡូឌែនឬអំពូលដែលបញ្ចេញពន្លឺដោយសារកម្តៅ។

ដើម្បីសុំកម្មវិធីជំនួយសន្សំថាមពលឬដើម្បីព័ត៌មានបន្ថែមទៀត

☎ 1-800-736-4777

🖱 [sce.com/esap](http://sce.com/esap)

**Energy Savings**  
Assistance Program

មានកំហិតមួយចំនួនត្រូវបានយកអនុវត្តដូចជាអាយុទំហំនិងស្ថានភាពនៃប្រព័ន្ធគ្រឿងប្រើប្រាស់ដែលត្រូវជំនួស។ កម្មវិធីជំនួយសន្សំថាមពលត្រូវបានផ្តល់ឲ្យដោយអ្នកបង់ថ្លៃភ្លើងនៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រនីញ៉ានិងគ្រប់គ្រងដោយក្រុមហ៊ុន Southern California Edison ក្រោមការឧបត្ថម្ភរបស់គណៈកម្មាធិការទឹកភ្លើងសាធារណៈ នៃរដ្ឋកាលីហ្វ័រនីញ៉ា។ ទំហំសម្រាប់កម្មវិធីនេះមានសម្រាប់ផ្តល់ជូនអ្នកដែលមកដល់មុនរហូតដល់អស់ទំហំកម្មវិធីនេះ ត្រូវបានបញ្ចប់តាមរយៈវិធីផ្សេងទៀត។